
Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 16.06.2021  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

        Zasadnutie komisie  otvoril jej predseda Mgr. Eduard Mihók, privítal všetkých 

prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia 

komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

Číslo hlasovania: 1   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  
 

Číslo uznesenia:   - 

Členovia komisie hlasovali: 7 hlasovalo za, 2 neprítomní 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za neprít. za za za za za za 

 

neprít. 

 

 

 

k bodu č. 1 

Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 

 

Materiál vypracovali: Ing. Klára Leskovjanská, p. Michaela Erősová 

Materiál predložila: p. Michaela Erősová 

      

Návrh 1. zmeny rozpočtu v roku 2021 vyplýva z potreby zmeny príjmov a následne aj 

výdavkov a bol zostavený ako prebytkový. Zmeny boli vykonané v položke príjmy z 

podielových daní, kde došlo k navýšeniu z dôvodu vyúčtovania podielových daní za rok 2020. 

Ďalšie významné zmeny sú v položke granty a transfery, hlavne v školských zariadeniach, 

kde sa školy zapojili do rôznych projektov. Bola upravená suma v príjmovej aj vo výdavkovej 

časti potrebná pre výstavbu autobusových zastávok z dôvodu vysúťaženej nižšej sumy za ich 

realizáciu. V oblasti kultúry mesto získalo dotáciu na detský folklórny festival. K ďalším 

výrazným zmenám v oblasti príjmov neprišlo. Následne sa vykonala úprava výdavkov. 

Navýšili sa výdavky na mzdy, poistné a tovary a služby pri originálnych kompetenciách, 

nakoľko sa od septembra plánuje zaradenie MŠ Kozmonautov do siete škôl a ŠZ SR. Došlo k 

navýšeniu výdavkov na nákup odpadových nádob, ktoré boli financované z dotácie 

envirofondu z roku 2020. Pre pandemické opatrenia sa v tomto roku neuskutoční projekt z 

participatívneho rozpočtu, prostriedky boli presunuté na bežné opravy a údržbu ciest a 

chodníkov a na výdavky pre Technické služby na veľké upratovanie v rámci mesta počas 

brigády. Rovnako boli presunuté finančné prostriedky z Technických služieb na bežné opravy 

ciest a chodníkov pre ich pretrvávajúci zlý stav. Rozdiel schválených finančných prostriedkov 

pre cirkevné školy, súkromné centrum a súkromnú ZUŠ, ktorý poslanci na mestskom 

zastupiteľstve dňa 6.5.2021 schválili, tvorí prebytok v rozpočte na rok 2021. Časť 

kapitálových výdavkov na rekonštrukciu Námestia baníkov bolo preklasifikovaných na bežné 

výdavky. 



Číslo hlasovania: 2   

Bod rokovania: Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 

Číslo uznesenia:   01/06/2021 

Členovia komisie hlasovali:  8 hlasovalo za, 1 neprítomný 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za za za za za za neprít. 

 

Uznesenie č. 01/06/2021 – komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu 

odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu 1. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 podľa uznesenia 

predloženého materiálu. 

 

k bodu č. 2 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o školských obvodoch v meste Rožňava a 

o spoločných školských obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Rožňava – návrh na zmeny a doplnenie 

 

Materiál vypracovali: Mgr. Juraj Halyák, Mgr. Alžbeta Tamásová 

Materiál predložila: Mgr. Alžbeta Tamásová 

 

Podľa § 8 ods. 3 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov žiak plní povinnú školskú dochádzku v 

základnej škole v školskom obvode, v ktorom má trvalé bydlisko, ak sa zákonný zástupca 

žiaka nerozhodne inak. Podľa § 8 ods. 4 cit. zákona žiak môže plniť povinnú školskú 

dochádzku v základnej škole mimo školského obvodu, v ktorom má trvalé bydlisko, so 

súhlasom riaditeľa ZŠ, do ktorej sa hlási. Škola, s ktorou má obec zriadený spoločný školský 

obvod a v ktorej bude žiak plniť školskú dochádzku, je povinná z prostriedkov štátneho 

rozpočtu uhradiť zákonnému zástupcovi žiaka cestovné náklady na dopravu tohto žiaka do 

tejto školy vo výške ceny hromadnej dopravy, ak nezabezpečí dopravu žiaka inak ( §8 ods. 6).    

Mesto Rožňava každoročne k 30. 9. predkladá na Okresný úrad v Košiciach – Odbor 

školstva žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov na úhradu cestovných nákladov žiakov 

základných škôl v zmysle §4a ods. 2 zákona 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, 

stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov, ktorej povinnou prílohou 

je aj VZN, návrh na zmeny a doplnenie ktorého je predložený na prerokovanie.  

      

 

Číslo hlasovania: 3   

Bod rokovania:  Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o školských obvodoch v meste Rožňava a o 

spoločných školských obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava – návrh na 

zmeny a doplnenie 

 

Číslo uznesenia:   02/06/2021 

Členovia komisie hlasovali:   8 hlasovalo za, 1 neprítomný 

 



1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za za za za za za neprít. 

 
 

Uznesenie č. 02/06/2021 – komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu 

odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu zmeny a doplnenie Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Rožňava o školských obvodoch v meste Rožňava a o spoločných školských 

obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava v prílohách č. 1, 2 a 

4 podľa predloženého návrhu. 

 

k bodu č. 3 

Výmena člena Rady školy pri SŠ s VJM Komenského 5, 048 01 Rožňava - za 

zriaďovateľa 

 

Materiál vypracovala a predložila: Mgr. Alžbeta Tamásová  

 

  Spôsob a postup pri ustanovení Rady školy je upravený v osobitnom predpise, ktorým 

je vyhláška MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia 

orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení v 

znení Vyhlášky MŠ SR č. 230/2009 Z. z. Zodpovednosť za zriadenie RŠ má zriaďovateľ, 

ktorý organizačne zabezpečuje ustanovenie RŠ v spolupráci s riaditeľom príslušnej školy 

alebo školského zariadenia. Mestské zastupiteľstvo schválilo na svojom rokovaní dňa 12. 3. 

2020 zástupcov zriaďovateľa v RŠ Spojenej školy Komenského 5, 048 01 Rožňava v zložení: 

Ing. Juraj Balázs, Zoltán Beke , Ing. Attila Kelecsényi a Pavol Burdiga.  

Podľa § 25 ods. 12 zákona č. 596/2003 Z. z. môže členstvo v orgánoch školskej 

samosprávy zaniknúť z dôvodu o. i. aj vzdaním sa členstva. Po vzájomnej dohode člena RŠ so 

zriaďovateľom a odborom školstva Mestského úradu - z dôvodu zjednodušenia komunikácie a 

spolupráce odboru školstva so školským samosprávnym orgánom pri plnení cieľov Koncepcie 

rozvoja školstva v meste Rožňava resp. pri príprave Akčného plánu ku Koncepcii – Ing. Juraj 

Balázs, poslanec MZ sa vzdáva členstva v RŠ pri SŠ Komenského 5, Rožňava ku dňu 10. 6. 

2021. Tento úkon vykonal preukázateľne, písomnou formou, aby neskôr nedošlo 

k nedorozumeniam. Namiesto Ing. Juraja Balázsa zriaďovateľ navrhuje schváliť za člena RŠ 

pri SŠ Komenského 5, 048 01 Rožňava Mgr. Alžbetu Tamásovú, vedúcu odboru školstva. 

 

Číslo hlasovania: 4   

Bod rokovania Výmena člena Rady školy pri SŠ s VJM Komenského 5, 048 01 Rožňava - za zriaďovateľa 
Číslo uznesenia:   03/06/2021 

 
1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za za za za za za neprít. 

 



Uznesenie č. 03/06/2021 – komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu 

odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu výmenu člena Rady školy pri SŠ s VJM 

Komenského 5, 048 01 Rožňava - za zriaďovateľa. 

k bodu č. 4 

Plnenie uznesení 

PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka oboznámila členov s plnením uznesení. 

      

k bodu č. 5 

Rôzne: 

Vedúca odboru školstva Mgr. Alžbeta Tamásová informovala prítomných 

o aktuálnych otázkach týkajúcich sa školstva: 

 Zaradenie Materskej školy a výdajnej školskej jedálne, Ul. kozmonautov  

 1793/14, Rožňava - od 1. 9. 2021: žiadosť k zaradeniu MŠ do siete škôl a ŠZ SR bola 

vypracovaná, spolu s potrebnou  dokumentáciou a vyjadreniami kontrolných orgánov /RÚVZ, 

HaZZ.../ zaslaná na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky 

v termíne do 31.5.2021. MŠVVaŠ SR so zaradením MŠ na výnimku od 1.9.2021 nevidí 

problém, je však potrebné opraviť súpisné číslo budovy MŠ, ktoré bude potrebné riešiť. 

Správne číslo resp. adresa je  Ul. kozmonautov 1793/14, Rožňava. Oprava sa vykoná podaním 

žiadosti o prepise súpisného čísla v liste vlastníctva na katastrálnom úrade.  

              Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej vyčlenilo z rozpočtu na rok 

2021  bežné finančné prostriedky na rozvojový projekt „Predškoláci“, ktorého  cieľom bolo 

prvotne podporiť tie materské školy, ktoré otvoria nové triedy v materskej škole alebo v 

dočasných priestoroch pre poskytovanie povinného predškolského vzdelávania. Dodatočne 

MŠVVaŠ SR doplnilo možnosť zapojiť sa do rozvojového projektu aj pre zriaďovateľov, 

ktorí plánujú zaradenie novej MŠ do siete škôl a ŠZ až od 1.9.2021, ako je to aj v našom 

prípade.  Do RP „Predškoláci“ sme sa zapojili a žiadosť formou osobitného formuláru sme 

podali v predĺženom termíne do 16.6.2021.  Z finančných prostriedkov vo výške max. 10 000 

eur na jeden rozvojový projekt je možné nakúpiť vybavenie pre novovzniknutú triedu 

predškolákov v materskej škole na poskytovanie povinného predprimárneho vzdelávania. 

Finančné prostriedky je potrebné vyčerpať do 31.8.2021. Vyhodnotenie projektu bude 

zverejnené najneskôr do 28. 6. 2021. 

 

Diskusia: členovia KVaM  vyjadrili spokojnosť so zaradením MŠ Ul. kozmonautov do siete 

škôl a ŠZ a zaujímali sa o bližšie informácie, odpovedala Mgr. A. Tamásová: v uvedenej 

materskej škole sa aktuálne realizujú menšie opravy vnútorných priestorov a prispôsobenie sa 

podľa požiadaviek kontrolných orgánov.  Bude potrebné prijať nových zamestnancov na plný 

resp. čiastočný úväzok:  4 pedagogickí zamestnanci - učiteľky MŠ, 1 upratovačka - plný 

úväzok, 1 údržbár - čiastočný úväzok. 

Predpokladané výdavky: vstupné investície – 20.000,- € , osobné výdavky – 3.000 – 5.500,-  

€/mesiac, prevádzkové náklady – 1.500,- € /mesiac.  

Kapacita MŠ – 2 triedy/ 30 detí; 15 detí na jednu triedu.  

Odbor školstva spolu s Odborom sociálnych vecí a bytovej politiky aktuálne realizuje 

dohľadávanie detí s trvalým pobytom v meste Rožňava, ktoré majú nastúpiť od 1.9.2021 na 



povinné predprimárne vzdelávanie do MŠ.  Riaditeľky materských škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Rožňava vydali rozhodnutia o prijatí resp. o neprijatí detí na predprimárne 

vzdelávanie do MŠ k 15.6.2021.  Počet detí, ktorých zatiaľ zákonní zástupcovia žiadosť 

o prijatie na predprimárne vzdelávanie do materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Rožňava nepodali je k dnešnému dňu je 18 detí s PPV. Aktuálne sa zoznamy detí 

upresňujú aj v spolupráci s MŠ v územnej pôsobnosti mesta, čakáme na zoznamy od 

cirkevných materských škôl, je možné, že niektoré z detí boli prijaté na PPV aj do týchto MŠ, 

preto sa údaje budú ešte aktualizovať.  V prípade voľnej kapacity MŠ Ul. kozmonautov po 

prijatí všetkých zvyšných detí s povinným predprimárnym vzdelávaním, by bolo možné prijať 

aj mladšie deti.  

 

Mgr. M. Bischof:  členom komisie vzdelávania a mládeže na jej zasadnutí bolo dňa 2.12.2020 

predložené „Stanovisko k doplňujúcim otázkam k zápisnici komisie vzdelávania a mládeže“ 

zo dňa 21.10.2020 k informáciám k uzneseniu č. 04/09/2020, ktoré si vyžiadala KVaM od 

odboru právneho a správy majetku ohľadom  Nájomnej zmluvy č. 377/2014 - prenájom 

budovy bývalej materskej školy na Ul. kozmonautov v Rožňave, a keďže na základe 

uvedeného stanoviska došlo k pochybeniu /nesprávne určená sadzba/, ktorým mesto Rožňava 

prišlo o určitú finančnú čiastku za prenájom budovy, je potrebné žiadať náhradu uvedenej 

škody. Vedúca OŠ navrhla osloviť Odbor právny a správy majetku o vyčíslenie škody 

v súvislosti s Nájomnou zmluvou č. 377/2014. 

 

Uznesenie č. 4/06/2021 – komisia vzdelávania a mládeže žiada Odbor právny a správy 

majetku o vyčíslenie škody spôsobenej mestu Rožňava za nesprávne určenú sadzbu za 

prenájom v Nájomnej zmluve č. 377/2014 - prenájom budovy bývalej materskej školy na Ul. 

kozmonautov  v Rožňave. 

 

PhDr. Peter Lőrincz:  navrhuje v rámci kontinuity vo vzdelávaní detí už od ich raného veku a 

aj v súvislosti so zavedením povinného predprimárneho vzdelávania detí, aby  mesto Rožňava 

zvážilo možnosť zriadenia detských jaslí. Predprimárne vzdelávanie by tak mohlo priamo 

nadviazať na sociálnu starostlivosť detí, ktoré by navštevovali detské jasle. Pozitívom by bola 

aj pomoc rodičom, ktorí sa potrebujú vrátiť do zamestnania a ich dieťa ešte nespĺňa kritéria na 

prijatie do materskej školy.  Vedúca OŠ navrhla zistiť podmienky v spolupráci s  Odborom 

sociálnych vecí a bytovej politiky. 

 

Uznesenie č. 5/06/2021 – komisia vzdelávania a mládeže žiada Odbor sociálnych vecí 

a bytovej politiky o zistenie možnosti, podmienok a finančného rozpočtu k zriadeniu detských 

jaslí v meste Rožňava. 

 

Mgr. M. Bischof:  požiadal o bližšie vysvetlenie postupu a kritérií pri zápise detí na 

predprimárne vzdelávanie do MŠ, ktoré prebiehalo v mesiaci máj 2021.  

Odpovedala Mgr. A. Tamásová - vedúca OŠ:  zápis do MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta na šk. rok 2021/2022 prebiehal v mesiaci máj a po dohode s riaditeľkami MŠ– oficiálne 

- v termíne od 3. mája do 7. mája  v zmysle § 59 zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove 

a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov a v súlade s § 3 

vyhlášky  Ministerstva školstva Slovenskej republiky č. 438/2020, ktorou sa mení a dopĺňa 

vyhláška Ministerstva školstva Slovenskej republiky č. 306/2008 Z. z. o materskej škole 



v znení vyhlášky č. 308/2009 Z. z.. Zákonní zástupcovia detí mali možnosť zápisu detí do MŠ 

až do 31.5.2021. Žiadosti prichádzali a  prichádzajú aj v mesiaci jún 2021. Zákonní 

zástupcovia detí mohli k podaniu žiadosti využiť viac spôsobov doručenia:  

 osobne prostredníctvom podateľne Mestského úradu v Rožňave (v označenej 

obálke „Žiadosť o prijatie do MŠ“), 

 poštou na adresu: Mestský úrad Rožňava, Šafárikova 29, 048 01 Rožňava, 

 elektronickou formou na emailovú adresu: skolstvo@roznava.sk, 

 prostredníctvom elektronického podania doručeného do elektronickej schránky 

Mestského úradu v Rožňave. 

 

Doručené žiadosti zákonných zástupcov detí boli zaevidované a odovzdané riaditeľkám 

materských škôl na spoločnom pracovnom stretnutí. Riaditeľky MŠ pri prijímaní detí na 

predprimárne vzdelávanie do MŠ postupovali  podľa podmienok prijímania detí do MŠ, ktoré 

boli zverejnené aj na webovom sídle mesta Rožňava:  

 Prednostne sú prijímané deti, pre ktoré je predprimárne vzdelávanie povinné – deti, ktoré 

dovŕšia päť rokov veku do 31. augusta 2021. 

 Povinné predprimárne vzdelávanie plní dieťa v materskej škole v obci, v ktorej má trvalý 

pobyt (ďalej len „spádová materská škola“), ak zákonný zástupca nevyberie inú materskú 

školu, ak ho riaditeľ tejto materskej školy prijme. 

 V prípade, ak sa do MŠ prijíma dieťa so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami, 

zákonný zástupca dieťaťa predloží spolu so žiadosťou okrem potvrdenia  o zdravotnej 

spôsobilosti dieťaťa aj vyjadrenie príslušného zariadenia výchovného poradenstva a 

prevencie. 

 V prípade zvýšeného záujmu a po prijatí všetkých detí do materských škôl, pre ktoré je 

predprimárne vzdelávanie povinné, určili riaditeľky MŠ ostatné podmienky postupu 

prijímania detí nasledovne: Na základe žiadosti zákonného zástupcu sú prednostne prijaté deti 

do naplnenia kapacity materskej školy: 

a. deti, ktoré nedovŕšia do 31. 08. 2021 vek 5 rokov a zákonný zástupca bude žiadať 

v školskom roku 2021/2022 o predčasné zaškolenie, pričom predloží so žiadosťou aj 

písomný súhlas príslušného zariadenia výchovného poradenstva a prevencie a dieťa 

má pobyt v spádovej ulici; 

b. deti, ktoré dovŕšia tretí rok veku v kalendárnom roku 2021 a ich súrodenci už danú 

MŠ navštevujú; 

c. deti, ktoré majú osvojené základné hygienické a samoobslužné návyky a sú primerane 

samostatné (nemá plienky, fľašu, cumlík, samostatne sa naje lyžicou, napije z pohára, 

používa WC, umyje si ruky, oblečie základné časti odevu, obuje sa); 

d. z mesta Rožňava; 

e. ostatné, v závislosti od voľnej kapacity, podľa veku: 

 deti, ktoré dovŕšia vek 5 rokov, 

 deti, ktoré dovŕšia vek 4 roky, 

 deti, ktoré dovŕšia vek 3 roky. 
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K 15.6.2021 riaditeľky všetkých materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Rožňava vydali Rozhodnutia o prijatí resp. neprijatí dieťaťa do MŠ na základe uvedených 

podmienok. 

 

Ďalej Mgr. A. Tamásová informovala členov KVaM o pripravovanom pracovnom stretnutí 

pracovnej skupiny ku Koncepcii rozvoja školstva mesta Rožňava so zástupcami Centra 

včasnej intervencie Košice, ÚPSVaR v Rožňave, CPPPaP a CŠPP ohľadom prípravy akčného 

plánu k téme inkluzívneho vzdelávania detí so ŠVVP.  

 

Mgr. M. Bischof:  informoval sa ohľadom opráv a rekonštrukcií základných a materských 

škôl, nakoľko v rozpočte mesta nezaregistroval vyčlenené financie na tento účel. Zároveň 

vyjadril požiadavku, aby sa v uvedenej téme opráv a rekonštrukcií škôl postupovalo rovnako 

pri každej škole a neuprednostňovali sa len niektoré školy, ako to bolo v minulosti.  

Odpovedala Mgr. A. Tamásová- vedúca OŠ:  na uvedený účel sú v rozpočte vyčlenené 

finančné prostriedky v sume viac ako 84.000,- €, niektoré z opráv už boli aj realizované, 

prebiehajú, plánujú sa postupne podľa finančných možností: 

ZŠ - Zlatá- výzva projekt  /strecha a zateplenie/, 

SŠ - Komenského- projekt cez havarijný stav /zatekanie strechy /, realizácia detského ihriska, 

ZŠ - Pionierov- realizácia detského ihriska, 

ZUŠ Akademika Hronca- havarijný stav /strecha/, už nacenené, realizuje sa VO, 

MŠ - E. Rótha- už realizovaná úprava sociálnych zariadení, podaný je tiež projekt na zníženie 

energetickej náročnosti budovy, 

MŠ - Krátka- realizované drobné opravy /výmena gumolitu, dvere../ 

MŠ - Pionierov- plánovaná výmena okien, dverí, 

MŠ - Kyjevská - odchádza materské centrum Meduška, cez RZ príprava priestoru na účel 

telocvične, 

ZŠ- Zakarpatská- zonácia STEFE Rožňava s.r.o, /odber tepla, nevýhodná zmluva pre mesto/, 

MŠ- Vajanského- projekt na rozšírenie kapacity, už bolo odovzdané stavenisko, 

MŠ- Kozmonautov- žiadosť na rozvojový projekt „Predškoláci“, 

Bývalá budova ZUŠ na Ulici štítnickej- okná, fasáda, sociálne zariadenia,  

elektroinštalácia v poriadku, je potrebné zvážiť účel využitia budovy. 

Z prevádzkových nákladov základných škôl – finančná rezerva. 

 

Mgr. Z.Breuer: sa informoval kto má v správe ihrisko pri SŠ- Komenského a upriamil 

pozornosť na nevhodný stav bežeckej dráhy /antuka/, ktorá nevyhnutne vyžaduje úpravu 

a priebežnú starostlivosť, aby sa predišlo k jej znehodnoteniu. 

Ďalej navrhol osadenie informačnej tabule na viditeľnom mieste pred športové ihrisko pri ZŠ 

Zakarpatská so zákazom vstupu verejnosti počas výchovno-vzdelávacieho procesu v ZŠ od 

8.00 do  16.00.  

 

Mgr. R. Szőllős: upriamil pozornosť na VZN mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v 

školách a školských zariadeniach Čl. III. Príspevok v školskom klube detí ods. 2, ktoré 

vychádza zo Zákona č. 245/2008 Z. z. Zákon o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov, §114 odsek (4) týkajúce sa rozhodnutia o znížení alebo 



odpustení príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených činnosťou školského klubu detí, 

ku ktorému by bolo vhodné vyžiadať právne stanovisko od MŠVVaŠ SR. 

 

Mgr. A. Tamásová ďalej informovala, že dňa 15.6.2021 sa v priestoroch historickej radnice  

konalo slávnostné prijatie žiakov, úspešných šachistov zo ZŠ – Zlatá, ktorí získali 2. miesto 

na majstrovstvách Slovenska v online šachovej súťaži primátorom mesta Rožňava. Taktiež sa 

uskutočnilo slávnostné prijatie s poďakovaním primátora mesta pedagogickým i 

nepedagogickým zamestnancom rožňavských škôl, ktorí odchádzajú na zaslúžený dôchodok. 

V budúcnosti mesto plánuje podobné prijatie s privítaním nových pedagogických 

zamestnancov, ktorí rozšíria rady našich zamestnancov v školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta.  

 Vedúca odboru školstva informovala ďalej o letných aktivitách škôl a letnej činnosti 

materských škôl: letné školy pripravujú nasledovné školy: ZŠ- Zakarpatská, ZŠ- Zlatá, SŠ 

Komenského, CVČ pri ZŠ Pionierov pripravuje pre deti denný letný tábor. 

Prevádzka počas letnej činnosti materských škôl bude prebiehať na základe počtu 

prihlásených detí na LČ: 

 v mesiaci júl 2021- v prevádzke budú dve materské školy: MŠ- Ernesta Rótha a MŠ- 

Štítnická, 

 v mesiaci august 2021- v prevádzke bude MŠ- Kyjevská. 

 

Mgr. M. Bischof, Mgr. Z. Hencelová: navrhli  zvážiť možnosti umiestnenia kamerového 

systému v exteriéroch ako aj interiéroch materských škôl z dôvodu zabezpečenia majetku ako 

aj bezpečnosti detí, tak ako je to aj v prípade základných škôl. 

Návrh vyplýva z reálnej potreby, či negatívnych skúseností materských škôl (napr.  

opakované znehodnocovanie oplotenia v MŠ- Kyjevská, nevhodné venčenie mačiek, psov 

v areáloch škôl, fajčenie v blízkosti exteriéru MŠ a pod.) 

  

Záver 

Mgr. Eduard Mihók predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za účasť, 

poprial úspešné ukončenie školského roka a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapísala: PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka v.r.                              Mgr. Eduard Mihók v.r. 

                                tajomníčka komisie         predseda komisie 

 

 


